
Referat af Skolebestyrelsesmøde – Virum Skole 

Ordinært skolebestyrelsesmøde 

28. august 2023 kl. 17.30 – 20.00 

Medlemmer: Lars Salling, Pia Elkjær Bay, Dorien van Veelen, Tina Nyyssönen, Jesper Nygaard, Bo Torp Henriksen, 

Kristian Brunnenberger Andersen, Lene Rasmussen, Kaja Gillesberg Lassen, Anne Steiner Jensen, Gitte Rasmussen, 

Jonas Fisker, Anja, Tobias, Brit Jensen 

Afbud: Bo Torp Henriksen, Kristian Brunnenberger Andersen, Gitte Rasmussen 

Ansvarlig for gennemlæsning af referat: Fælles  

Dagsorden: 

0 Formalia     

 

1.1 Velkommen til de nye elevrådsrepræsentanter 

Velkommen til Anya 9a (næstformand) og Theodor 9d (formand).  

Bestyrelsesmedlemmerne introducerede sig selv og Lars forklarede  

bestyrelsens sammensætning samt skolebestyrelsens arbejde.   

 

Bestyrelsen var beslutningsdygtig og indkaldt til tiden. 

 

1.2 Godkendelse af dagsorden  

Godkendt 

1.3 Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmøde 13.6.2023 

Godkendt referat. Ingen kommentarer 

 

2 Drøftelse/behandling af emner 

 

2.1 Status på årsberetning (orientering) 

Bestyrelsen besluttede at lave en digital årsberetning, som lægges 

på Aula. 

 

Fordeling af emner:  

Jesper: Den nye legeplads + udeareler. 

Lars: Kommende lukning af Parcelvej 

Kristian: Mobiltelefon 



Dorien: Daginstitution 

Pia: Økonomi 

Tina: Trafik - konduite 

Bo: Revision af kontakttrivselsforældre folderen  

 

Kort gennemgang af status: 

 

Status:  Optagelserne er færdige: Lars, Kristian og Pia 

 Aftaler om optagelse: Jesper, Dorien, Tina 

Årsberetningen bliver klippet sammen og lagt på Aula primo 

september. 

2.2 Trivselsundersøgelsen (debat) 

Ledelsen redegjorde for processen for arbejdet med 

trivselsundersøgelsen i medarbejdergruppen.  

 

Skolens medarbejdere har i teams, i starten af skoleåret, arbejdet 

med trivselsmålingen for deres årgang eller klasse. Hvert team har 

derefter overvejet hvilke indsatser, de mener, der vil gavne trivslen 

for eleverne i klasserne. Eksempelvis blev et team opmærksom på 

målingen af ensomhedsfølelsen hos deres elever. Teamet har nu en 

fokus på at få alle elever til at føle sig en del af noget – en del af et 

fællesskab. 

 

Da der ikke bliver lavet en egentlig benchmarking på 

trivselsundersøgelsen, blev skolebestyrelsen enige om at prøve at 

danne sig et overblik over de sidste års trivselsmålingsdata, for at 

se om der er en trend. Jesper udarbejder dette. 

Elevrådsrepræsentanterne forklarede, at de ældste elever hjælper 

de mindre elever med at svare på trivselsmålingen. Det skaber 

bedre refleksion over spørgsmålene hos både de små og store 

elever.  

Bestyrelsen tog trivselsundersøgelsen til efterretning. 

 

2.3 Status på kontaktforældremøder i det kommende skoleår 

(redegørelse)  

Udvalget redegør for status på planlægningen.  

Forslag til dagsorden blev fremlagt. Tanken er at forsøge at skabe 

sammenhæng mellem ”Virum Skole sætte tempoet ned” og 

forældrenes ageren.   



Jonas forklarede skolens position ind til nu.  

Mindre pres, mere tid til fordybelse, præstationskulturen 

nedprioriteres, flere kreative muligheder. Det tager lang tid at 

ændre, men nogle steder i skolen er der sket små forandringer. 

Bestyrelsen talte om forældrenes mulighed for at være med til også 

at fjerne presset hos børnene og vigtigheden i opbakningen fra 

forældrene til skolen.  

 

2.4 De kommunale besparelser (drøftelse) 

Diskussion af strategi for arbejdet med de kommunale besparelser – 

herunder deltagelse af kommunalbestyrelsens budgetmøde 

 Den 4/9 har Skolerådet møde med Kommunalbestyrelsen 

Den 6/9 er der et møde, hvor det er muligt, at tilmelde sig.  

Den 11/9 er der kort fremlæggelse for Kommunalbestyrelsen.  

Skolerådet mødes onsdag aften. Pia deltager. Det er vigtigt, at det 

der skal fremlægges for Kommunalbestyrelsen bliver på de store 

linjer.  

Skolebestyrelsen drøftede de forskellige forslag.  

12. september er deadline for høringssvar. Når skolen modtager 

materialet fremsendes det til skolebestyrelsen. 

 

2.5 Skolebestyrelsens mødeplan (beslutning)  

Skolebestyrelsen beslutter på mødeplanen. Se bilag 

 

Kontaktforældremøde 4. oktober 

En opdateret mødeplan vedhæftes referatet 

 

 

3 Driftsforhold 

 

3.1 Nyt fra elevrådet 
 

Elevrådet fortalte, at eleverne har taget godt imod mobilpolitikken. 
De oplever, at der tales mere sammen i pauserne. Modstanden var 

størst hos eleverne i starten, men er meget mindre nu. 
 



 

3.2 Meddelelser  
–  status på ansættelser 

    Bettina Bay Nielsen tiltræder som SFO/Klub leder pr. 1. oktober 
    Luisa tiltræder som skolepædagog pr. 1. september 

 
- status på mobilforbuddet 

Det har været nødvendigt, at løse konkrete problematikker i 

forhold til mobiltelefonudlevering i forhold til idræt og valgfag. 
 

 
3.3 Eventuelt   

 
3.4 Lukket dagsorden  

 
Mødet blev afsluttet kl. 20:00 

 

 


